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PROTOKoT NR 4/2017

z PostEDZENrA KOMTSJt PORZADKU PRAWNEGO r PUBUCZNEGO

RADY MIASTA WTOCTAWEK
z dnia 23 lutego 2017 roku

pod przewodnictwem radnej Katarzyny Zarqbskiej
kt6re odbyfo siq w siedzibie Urzqdu Miasta we Wloclawku ul. Zielony Rynek 11/13

W obradach udzial wziqli:

. radny Damian Chelminiak

. radny Janusz Dqbczyfiski

. radny Henryk Mielczarczyk

. radny Rafal Sobolewski

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy organizacyjne:

a) otwarcie obrad,

b) stwierdzenie quorum,

c) przyjecie protokotu nr 1 z dnia L2.OL.2OI7 oraz nr 2 i 3 z dnia t6.Ot.2OL7 ,

d) zmiany do porzqdku obrad.

2, Profilaktyka w zakresie szeroko rozumianej przemocy domowej, ze szczeg6lnym

uwzglgdnieniem,,Niebieskiej karty" oraz przeciwdzialan ia przemocy wobec dzieci

ikobiet.
3. Informacja z zakresu bezpieczedstwa sanitarnego i weterynaryjnego na terenie miasta

Wtoctawek w 2016 roku. Kierunki dziafania Inspekcji w roku 2017.

4. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Bezpieczeistwa iPorzqdku dla Miasta Wfoclawek

na prawach powiatu iPowiatu Wtoclawskiego za2OL6r.
5. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego za rok 2016.

6. Plan pracy Komisji PP|P na 2017 rok.
7. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie powotania stalych

komisji i ustalenia przedmiotu ich dzialania.

8. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sktad6w

osobowych stalych komisji Rady Miasta.

9. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji ds,

rewitalizac.ji.

10. Sprawy bieiqce iwolne wnioski.



A.1
Sprawy organizacyjno - porzqdkowe.
W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyla radna Katarzyna Zarqbska Przewodniczqca Komisii

udziai wziqli czlonkowie Komisji oraz go6cie wg listy obecno5ci stanowiacej zalqcznik do

niniejszego protokotu. O godzinie 830 Przewodniczqca Komisji otworzyla obrady, po

powitaniu czlonk6w Komisji oraz go5ci poinformowala, i2 zgodnie z listE obecno5ci w

posiedzeniu uczestniczy 5 czlonk6w Komisji, co stanowi quorum ipozwala na podejmowanie
prawomocnych decyzji. Ponadto Przewodniczqca Komisji poinformowala, ii w Biurze Rady

Miasta znajdowaly siq do wglqdu protokoly nr 1 z dnia 12.01.2017 oraz nr 2 i 3 z dnia

16.O7.2OL7 roku, z kt6rymi czlonkowie mogli siq zapoznai i wnieii swoje uwagi

Przewodniczqca Komisji zapytala radnych czy sQ uwagi do ww protokol6w, radny Janusz

Dqbczyriski poprosil o odrqbne glosowanie ka2dego protokolu.
Wobec braku innych uwag ze strony czlonk6w Komisji, Przewodniczqca Komisji poddala pod

glosowanie protok6l Nr 1 z dnia I2.O!.2017 r., kt6ry zostat przyjety jednomySlnie. Za

przyjqciem protokotu Nr 2 z dnia 16.O7.2O77 opowiedziato siq 4 cztonk6w Komisji, przy 1

glosie przeciwnym i braku glos6w wstrzymujacych sie, natomiast za przyjQciem protokoiu Nr

3 z dnia 16.01.2017 opowiedzialo 4 czlonk6w Komisji przy braku glos6w przeciwnych oraz 1

gfosie wstrzymujqcym siq. Glosowanie przeprowadzono w obecnoici 5 radnych.

Nastqpnie Przewodniczqca Komisji poddala pod glosowanie zaopiniowanie

zaproponowanego porzqdku obrad. W wyniku przeprowadzonego glosowania w obecnoici 5

czlonk6w Komisji za przyjqciem porzqdku obrad radni opowiedzieli siq pozytywnie,

jednomy5lnie.

Ad.2
Profilaktyka w zakresie szeroko rozumianej przemocy domowej, ze szczeg6lnym

uwzglQdnieniem ,,Niebieskiej karty'' oraz przeciwdzialania przemocy wobec dzieci i kobiet.

Przewodniczaca Komisii radna Katarzvna Zarebska o zabranie glosu poprosifa Zastepce

Naczelnika Wvdzialu Prewencii Podinspektora Krzvsztofa Rakowskiego, kt6ry poinformowai,

o niewielkim spadku w iloSci wydawania Niebieskich Kart. w 2016 roku Policja zaloiyla 396

takich Kart. Najwigkszy problem stanowiq nieletni, kt6rzy czesto zostajQ pozbawieni opieki

rodzic6w, os6b dorosiych. O nieletnich pozostajAcych bez opieki, informujq Policjq

dziadkowie, sqsiedzi. NastEpil wzrost os6b spo2ywajqcych alkohol, kt6rzy umieszczani sq w

Policyjnej lzbie Zatrzymarl. Alkohol spo2ywany jest najczqSciej w miejscach publicznych: np

przy sklepach, przystankach itp. Komenda Policji we Wloclawku w tym zakresie prowadza

profilaktykq, konferencje, szkolenia. W miesiqcu czerwcu planowane jest przeprowadzenie

cyklicznej konferencji dotyczqcej Niebieskiej Karty. Temat niebieskich kart i przemoc w

rodzinie jest przez Policjq nadzorowany, niestety nie ulega zmniejszeniu, utrzymuje siQ cafy

czas na tym samym poziomie

W dalszej czqdci omawianego punktu glos zabrata Pani Elibieta Wieczorek Kierownik SIK i PS

z Mieiskieso Oirodka Pomocv Rodzinie, kt6ra dodata, ii w 2016 objQtych procedurq

Niebieskiej Karty byly 542 rodziny, nowe grupy, kt6re powstaly w ubieglym roku to 373,

zafo2ono 36 kart na nieletnie dzieci, pomocq objqto 1865 os6b, w 269 rodzinach zako6czono

procedurq z powodu przypuszczenia uzasadnionego ustania przemocy w rodzinie. Grupy

Robocze odbyty 1186 posiedzeri, sporzqdzily 270 Niebieskich Kart C i 237 Niebieskich Kart D.

Do kaidej Grupy Roboczej powolywany jest pracownik socjalny Srodowiskowy Miejskiego



Oirodka Pomocy Rodzinie, kt6ry na bieiqco analizuje potrzeby rodziny w Srodowisku oraz

dzielnicowv KMP we Wloclawku. W zaleinoici od strukturv i zlo2onoici problem6w w

rodzinie sklad Grupy Robocze.j poszerzany jest o innych specjalist6w min.: pedagog6w

szkolnych, kurator6w, psycholog6w, asystent6w rodziny, terapeut6w uzale2niei itp. W 2014

roku og6lem zaloiono 583 Niebieskie Karty, w 2015 zaloiono 502 Karty, natomiast w 2015 -

491 Karty.

Po zakoriczonych wypowiedziach, Przewodniczqca otworzyla dyskusjq:

W dvskusii udzial wzieli:

Przewodniczaca Katarzvna Zarebska zapytata czy we Wloclawku sq rodziny, maiqce

zalo2onvch kilka kart?

Pani Elibieta Wieczorek z Mieiskieso Oirodka Pomocv Rodzinie odpowiedziata, 2e owszem

istnieja takie rodziny, poniewai karty zakladane sq z ka2dego zdarzenia.

Pan Janusz Debczv6ski zapytal o przyczyny spadku w wydawaniu tych kart, o kt6rych

wczeSniei byta mowa iczy byly prowadzone jakie6 analizy w zwiqzku z ta tendencjQ

spadkowa w zakladaniu Niebieskich Kart?

Pani Elibieta wieczorek odpowiedziata, 2e badari nie prowadzono, natomiast byl

realizowany program korekcyjno-edu kacyjny dla sprawc6w przemocy majqcych nakaz

uczestnictwa w tym programie oraz wiQksza Swiadomoii os6b, kt6re doswiadczajq tej

przemocy, osoby te np. wyprzedzajq zachowania sprawcy i korzystajq z pomocy innych'

wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqca Komisji poddata pod glosowanie

przyjqcie Informacji dot. Profilaktyki w zakresie szeroko rozumianej przemocy, ze

szczeg6lnym uwzglqdnieniem ,,Niebieskiej karty" oraz przeciwdzialania przemocy wobec

dzieci i kobiet.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnodci 5 czlonk6w Komisji, za przyjQciem

w/w Informacji radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, pozytywnie.

Ad.3
Informacja z zakresu bezpieczefistwa sanitarnego i weterynaryjnego na terenie miasta

Wloclawek w 2015 roku. Kierunki dzialania Inspekcji w roku 2017.

Przewodniczaca Komisii Katarzvna Zarebska o wprowadzenie do tematu poprosiia zastepce

Powiatoweso Lekarza Wetervnarii Pana Andrzeia Klimowskiego, kt6ry, poinformowal o

gl6wnych zadaniach wykonanych w 2016 roku przez lekarzy weterynarii Powiatowego

Inspektoratu Weterynarii np. o przeprowadzonych badaniach z zakresu zwalczania chor6b

zakaZnych zwierzQt, we wszystkich badaniach uzyskano wyniki ujemne, o obowiqzkowych

szczepieniach przeciw wsciekliinie ps6w na terenie miasta, o prowadzeniu nadzoru, nad

jako6ciq zdrowotnq iywnoSci pochodzenia zwierzqcego. Ponadto przedstawif 916wne

kierunki dzialania Powiatowego Inspektoratu weterynarii we wloclawku w roku 2017

obejmujqcych zadania z zakresu ochrony zdrowia zwierzqt oraz bezpieczefistwa produktow

pochodzenia zwierzqcego w celu zapewnienia ochrony zdrowia publicznego. Zadania te

wykonywane bqdq na przyklad przez: zwalczanie chor6b zakainych zwierzat, w tym chor6b

odzwierzecych; badania kontrolne zakaieri zwierzEt; sprawowanie nadzoru nad:

przestrzeganiem przepis6w o ochronie zwierzat, przestrzeganiem zasad identyfikacji i

rejestracji zwierzat oraz przem ieszczan iem zwierzqt; prowadzenie wymiany informacji w

ramach system6w wymiany informacji, o kt6rych mowa w przepisach Unii Europejskiej



Natomiast wprowadzenia o Stanie Bezpieczeistwa Sanitarnego Miasta Wtoclawek w 2016

roku dokonata przedstawicielka Pa6stwoweso Powiatowego Inspektora Sanitarnego

Zastepca Zofia Zi6fkowska. kt6ra poinformowala, 2e w 2016 roku sytuacja epidemiologiczna

chor6b zakainych i zakaieri byla zr62nicowana, ale uznano jq za dobrq. W omawianym

okresie nie obserwowano epidemicznego wzrostu zachorowai na Zadnq ze zglaszanych

cho16b oraz zjawisk mogqcych zagraLa( bezpieczefstwu zdrowotnemu mieszkancow

wtoctawka. w 2016 roku zgfoszono og6lem 6210 zachorowai na grype i zachorowania

grypopochodne natomiast dla por6wnania w 2015 roku takich zachorowari odnotowano 30.

Paristwowy Inspektor sanitarny prowadzit monitoring, jako6ci wody ipobieral pr6bki wody

do badarl laboratoryjnych oraz prowadzil nadz6r sanitarny wodociqgu. W celu zapewnienia

odbiorcom wody bezpiecznej dla zdrowia producenci wody na terenie Miasta Wloclawek w

roku 2016 prawidfowo prowadzili kontrolq wewnetrznq, jakosci wody. Ponadto nadzorem

sanitarnym objqto plywalnie gdzie przeprowadzono badania, jakodci wody, kt6re wykazaty

sporadyczne zan ieczyszczen ie, ale w takich przypadkach zarzqdzajqcy podejmowali dziatania

naprawcze.

W zwiqzku z tym radny Rafal Sobolewski prosil o przekazanie informacji do Komisji PorzEdku

prawnego i Publicznego o ilo6ci przeprowadzonych kontroli i iloSci stwierdzonych

n ieprawidlowo5ci na piywalniach. Kolejnym zadaniem realizowanym przez PanstwowE

Inspekcjq Sanitarnq w zakresie ochrony zdrowia publicznego to zwalczanie problemu nowych

narkotyk6w syntetvcznych tzw. ,,dopalaczy" iokreslanych, jako Srodki zastepcze' W 2015

roku przeprowadzono kontrole oraz monitoring w zakresie przeciwdziatania wprowadzenia

do obrotu Srodk6w zastqpczych w obiektach, co, do kt6rych zachodzifo podejrzenie, ie sq

wprowadzane takie 6rodki. w 1 szkole podstawowej oraz w 1 gimnazjum na terenie

Wioclawka dokonano waienia uczni6w i plecak6w. Przekroczenia stwierdzono w szkole

podstawowej u 19 uczni6w, natomiast w gimnazjum waga plecak6w wraz z zawartoSciq

mieScila siq w normie. Gl6wne kierunki dzialania Pafstwowego powiatowego Inspektora

Sanitarnego we Wtoctawku to min.: nadz6r nad warunkami nauczania, wychowania, opieki

oraz wypoczynku i rekreacji dzieci i mlodzieiy, prowadzenie biei4cej dzialalno6ci

przeciwepidemicznej, sprawowanie zapobiegawczego nadzoru sanitarnego, nadz6r nad

bezpieczehstwem zdrowotnym wody przeznaczonej do spo2ycia przez ludzi, minimalizacja

zagroieil zdrowia publicznego stwarzanych przez Srodki zastQpcze.

Po om6wieniu ww Informacii Przewodniczaca Komisii otworzvla dvskusie:

Dvrektor Wvdzialu Zarzadzania Krvzvsowego Janusz Maierski dodai, 2e w miesiqcu styczniu

odbyto siq posiedzenie Miejskiego zespolu zarzqdzania Kryzysowego, na kt6rym zostaty

przedstawione min. procedury postQpowania w przypadku pojawienia siq w naszym miescie

ptasiej grypy.

Radnv Rafal sobolewski wystapil z dwoma wnioskami do Prezydenta Miasta: pierwszy, w

sprawie warunk6w san ita rno-h igien icznych w plac6wkach nauczania we wloclawku,

natomiast drugi dot. podjqcia dzialari w zakresie zmniejszenia zanieczyszczenia powietrza w

Mie6cie.

wobec braku innych gios6w w dyskusji Przewodniczqca Komisji poddaia pod glosowanie

przyjqcie Informacji dot. bezpieczeristwa sanitarnego i weterynaryjnego na terenie miasta

wlocfawek w 2016 roku. Kierunki dzialania Inspekcji w roku 2017., wraz z uzupelnionq

informacjq o wynikach bada 6.



W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci 5 czlonk6w Komisji, za przyjqciem

w/w Informacji radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, pozytywnie.

Ad.4

sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Bezpieczefstwa iPorzEdku dla Miasta wloclawek na

prawach powiatu i Powiatu Wloclawskiego za 2OL6 r.

Wprowadzenia do tematu dokonal Dvrektor Wvdzialu Zarzadzania KrVzVsowego Janusz

Maierski informujqc, i2 realizujqc zadania Prezydenta Miasta wloctawek i starosty

Wloctawskiego w zakresie zwierzchnictwa nad miejskimi i powiatowymi slu2bami,

inspekcjami i stra2ami oraz zadaniami okre(lonymi w ustawach z zakresu porzEdku

publicznego i bezpieczeristwa obywateli, zgodnie z ustawE o samorzqdzie powiatowym,

Komisja Bezpiecze6stwa iPorzqdku dla Miasta wlocfawek na prawach powiatu i Powiatu

wtoctawskiego, w pefnym zakresie wykonala zamierzenia Planu Pracy Komisji na 2016 rok.

Komisja pracowala w nowym skiadzie osobowym na kadencjQ 2015-2018, odbyla 4

posiedzenia i zrealizowata zaplanowanq tematykQ zgodnie z okreSlonymi zadaniami w

ustawie o samorzqdzie powiatowym w zakresie porzqdku publicznego i bezpieczenstwa

obvwateli.
Wobec braku glos6w w dyskusji Przewodniczqca Komisji poddala pod glosowanie

zaopiniowanie sprawozdania z dzialalno6ci Komisii Bezpieczeristwa iPorzEdku dla Miasta

Wloclawek na prawach powiatu iPowiatu Wloclawskiego za2O!6r.
w wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii czlonkowie Komisji

opowiedzieli siq jednomy6lnie, pozytywnie. w glosowaniu wziqlo udzial 5 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5
sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego za rok 2015.

Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego radna Katarzyna Zarqbska

poinformowala, ie wraz z zawiadomieniem o obradach przeslano czlonkom Komisji

Sprawozdanie z dziatalnoSci Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego Rady Miasta za 2015

rok. Przewodniczqca zapytala czy czlonkowie Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego majq

zastrze2enia bqdi uwagi do przedstawionego dokumentu?

Wobec braku uwag oraz gfos6w w dyskusji na ww. temat Przewodniczqca Komisji

poddata pod glosowanie przyjqcie przedlo2onego Sprawozdania z dzialalnoici Komisji

Porzqdku Prawnego i Publicznego za 2016 rok.

w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnogci 5 czlonk6w Komisji za przyjqciem ww

Sprawozdania opowiedzialo siq 4 cztonk6w Komisji przy braku gfos6w przeciwnych i l glosie

wstrzymujacym sie.

Sprawozdanie z dzialalnosci komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego stanowi zalqcznik do

orotokofu.

Ad.6
Plan pracy Komisji PP|P na 2017 rok.
Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego radna Katarzyna Zarqbska

poinformowala, 2e r6wnie2 plan pracy Komisii PP|P na 2077 rok zostal przestany cztonkom

Komisji. Przewodniczqca zapytala czy radni chcq wniesi zmiany do tego planu. Wobec braku



uwag, radna Katarzyna Zarqbska zaproponowala uzupelnienie planu pracy Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego na 2017 rok o dwa tematy. Jako pierwsze zagadnienie to lnformacja

dot. za n ieczyszczen ia powietrza na terenie miasta w 2016 roku oraz w 1kw.2017 roku,

natomiast kolejny temat, to informacja dot. Problemu bezdomno(ci w naszym Miescie oraz

spos6b jego zapobiegania. Ponadto Przewodniczqca radna Katarzyna Zarqbska

zaproponowata dodatkowo dwa spotkania wyjazdowe w: Straiy Miejskiej oraz Komendzie

Miejskiej Policji.

Wobec braku uwag do wniesionych poprawek, Przewodniczqca Komisji poddala pod

glosowanie przyjqcie przedloionego Planu pracy Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego

na 2017 rok.
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci 5 czlonk6w Komisji za przyjqciem ww
Planu czlonkowie Komisii opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych i

wstrzymujqcych nie stwierdzono.

Plan pracy Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego stanowi zalqcznik do protokoiu.

Ad.7

Zaopiniowanie projektu uchwafy zmieniajqcej uchwafq w sprawie powolania stalych

komisji iustalenia przedmiotu ich dzialania.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Dvrektor Biura Radv Miasta Pani Malsorzata

Feliniak, informujqc, ie zgodnie z art. 2I ust. 1 ustawy o samorzqdzie gminnym do

kompetencji Rady Miasta nale2y m.in. powotywanie komisji statych. w zwiqzku z realizacjq

projektu pn. ,,Sr6dmie5cie na drodze do zmian - opracowanie narzqdzi aktywizacji

zawodowej i spolecznej mieszkaric6w centrum Wloclawka" zaklada siq wypracowanie

narzqdzi slu2qcych wyprowadzeniu ze stanu kryzysowego ww. obszaru. W procesie tym

przewiduje siq szeroki udzial spoleczeristwa, oiywienie gospodarcze, zmiany w
mieszka In ictwie, ksztaltowanie przestrzeni miejskiej, ochronq i wykorzystanie dziedzictwa

kulturowego. wobec powy2szego zasadnym jest powoianie komisji staiej, kt6rej przedmiot

dzialania zbieiny jest z realizacjE ww. zalo2e6.

Przewodniczqca radna Katarzyna Zargbska otworzyta dyskusjq:

Radnv Janusz Debczvriski stwierdzil, ii powolanie takiej komisji niewiele wniesie, poniewa2

ustawa o rewitalizacji m6wi o tym izobowiqzuje gminq do tworzenia gminnego programu

rewitalizacji, a nie do powolania specjalnej komisji. Ponadto uwaia, i2 Komisje pracujqce w

Radzie Miasta swoim zakresem kompetencji wkraczajq w obszar rewitalizacji i zbqdne jest

powolanie kolejnej komisji.
Radnv Rafai Sobolewski uwa2a, 2e brakuje o tyle tej komisji rewitalizacji, ii nie wiadomo czy

program zostanie przyjQty czy nie, a wiqie siq to z negatywnymi konsekwencjami np.

brakiem mo2liwoici pozyskania funduszy europejskich. Powolanie tej komisji spowoduje

kontrolowanie na bieiqco, co siq dzieje w tym zakresie, jakie dziatania podjql Prezydent, nie

tylko poprzez proces uchwaiodawczy.
Radnv Janusz Debczvriski podkre5lit, i2 rewitalizacja jest potrzebna, ale nie ma prawnych

zobowiqzari, do powofania specjalnej komisji.

Radnv Henrvk Mielczarczvk stwierdzil, ie rewitalizacja to proces dtugotrwaly i komisja jest

n iez bed n a.



Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqca Komisji Porzqdku poddala pod

glosowanie projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie powolania stalych komisji i

ustalen ia orzedmiotu ich dziafania.

W wyniku przeprowadzonego gfosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 4

cztonk6w Komisji, przy l glosie przeciwnym i braku glos6w wstrzymujqcych siq.

W glosowaniu wziqto udzial 5 cztonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.8
Zaopiniowanie projektu uchwaty zmieniajEcej uchwale w sprawie ustalenia sklad6w

osobowych stalych komisji Rady Miasta.
Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Dvrektor Biura Radv Miasta Pani Malsorzata

Feliniak, informujqc, 2e zgodnie z art. 2L ust. 1 ustawy o samorzqdzie gminnym do

kompetencji Rady Miasta nalezy powofywanie komisji stalych oraz ustalanie ich skiad6w

osobowych. W zwiqzku z powolaniem przez Radq Miasta Wlociawek nowej komisji stalej ds.

rewitalizacji, zaszia potrzeba ustalenia jej sktadu osobowego.

Wobec braku zgloszeri radnych do zabrania gfosu w dyskusji, Przewodniczqca radna

Katarzyna Zarqbska poddafa pod gtosowanie projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w

sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miasta.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem poz$ywnej opinii opowiedzialo sig 4

czlonk6w Komisji, przy braku gios6w przeciwnych i l glosie wstrzymujqcym siq.

W gtosowaniu wziqlo udziai 5 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.9
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisii ds.

rewitalizacji.
Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Dvrektor Biura Radv Miasta Pani Mafgorzata

Feliniak. informujqc,2e do kompetencji Rady Miasta naleiy m.in. wyb6r w drodze odrqbnej
uchwaly Przewodn iczqcych komisji stalych. W zwiezku z powotaniem przez Rade Miasta

Wloclawek nowej komisji stalej ds. rewitalizacji, zaszla potrzeba wyboru Przewod niczacego.

Wobec braku zgloszeri radnych do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqca radna

Katarzyna Zarqbska poddala pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyboru

Przewodniczqcego Komisji ds. rewitalizacji.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 4

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i l gtosie wstrzymujqcym siq.

W glosowaniu wziqto udzial 5 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokofu,



Ad.10
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.
Radnv Rafal Sobolewski odnoszqc siq do pkt.3 dot. Informacji z zakresu bezpieczefstwa
Sanitarnego skierowal nastepu.jacy wniosek do Pana Prezydenta: ,,Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego Rady Miasta Wloctawek przekazuje w zalqczeniu informacjq na

temat warunk6w sanita rno-h igien icznych w plac6wkach nauczania we Wloctawku,
przedstawionq przez Paistwowego Powiatowego lnspektora Sanitarnego. Informacja

zawiera wykaz plac6wek, w kt6rych stwierdzono zly stan h igien iczno-san itarny oraz

techniczny. Zwracamy siQ z wnioskiem o podjqcie dzialafi zmierzaj4cych do poprawy tych

warunk6w.", natomiast drugi wniosek dot. zapytania: ,,Jakie dzialania zamierza podjqi w
najbli2szym czasie Prezydent Miasta Wloclawek w zakresie zmniejszenia zanieczyszczen

powietrza w Mieicie w szczeg6lno3ci w obszarze Sr6dmie(cia."
Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska poddala pod gtosowanie pierwszy

wniosek.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za wnioskiem pozytywnie i jednomySlnie

opowiedzialo siq 5 czlonk6w Komisji.
Nastepnie PrzewodniczEca Komisji poddala pod glosowanie drugi wniosek.

W wyniku przeprowadzonego gfosowania za wnioskiem czlonkowie Komisji opowiedzieli siq

pozytywnie, jednomySlnie. W glosowaniu wziqlo udzial 5 czlonk6w Komisji.

Radnv Damian Chelminiak zapytal Komendanta Stra2y Miejskiej , jak przedstawia siq sprawa

dodatkowych (rodk6w na program,,Zero tolerancji dla alkoholu w miedcie", Pan Komendant

poinformowat, ii jest w trakcie realizacji.

Wnioski stanowiq zafqcznik do protokoiu.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska

za koriczyia posiedzen ie.

Na tym protok6l zakofczono.

Przewodniczqca Komisji

Sporz. E.Pranik BR[.{

Q\,



Komisia Porz4dku

Prawnego i Pibiicznego

Rady Miasia Wloclawck spRAWozDANlE z DztAtAtNoScl
KOMtSJt pORZADKU PRAWNEGO I pUBLTCZNEGO

RADY MIASTA WIOCTAWEK ZA 2015 ROK.

Komisja Porzqdku Prawnego iPublicznego powoiana zostala UchwalA Nr /6/2014 Raoy
Miasta wlociawek z dnia 08 grudnia 2014 roku w sprawie powolania stalych komisji i

ustalenia przedmiotu ich dzialan ia.
Natomiast sklad osobowy Komisji Porzqdku prawnego i publicznego okredlony zostaf w

Uchwale Nr ll/7/2074 Rady Miasta wloclawek z dnia 08 grudnia 2014 w sprawie ustalenia
skfad6w osobowych statych komisji Rady Miasta.

Uchwalq NR XXlll/103/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 sierpnia 2016r.
zmieniaiqcq uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych statych komisji Rady Miasra,
powolano radnego Henryka Mielczarczyka, kt6ry zgtosil akces do pracy w Komisji, w wyniku
wygaSniQcia mandatu radnego Tadeusza Raczyriskiego.

Uchwalq NR XXVI/150/2016 z dnia 28 listopada 2016 r. w sprawie odwolanra
Przewodniczqcej Komisji Porzadku Prawnego i publicznego odwolano radna Katarzynq
Zarqbskq z funkcji Przewodniczqcej tej Komisji,

Uchwaiq NR XXVI/151/2016 z dnia 28 listopada 2O16 r. w sprawie wyboru
Przewodn iczqcego Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego powolano radnego Damiana
Chelminiaka na funkcjq Przewodniczqcego w/w Komisji.

Uchwafq NR XXVII/163/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. zmieniajqcq uchwalq w sprawie
ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miasta, przyjqto rezygnacjq z pracy w
Komisji radnego Dariusza Jaworskiego i akces do pracy w Komisji porzqdku prawnego i

Publicznego radnej Agnieszki Chmielewskiej.
W okresie sprawozdawczym Komisja dzialala w oparciu o plan pracy, przyjqty podczas

posiedzenia w dniu 21 grudnia 2015 roku.
W roku 2016 Komisja Porzqdku prawnego ipublicznego Rady Miasta odbyla 15

posiedze6, kt6re miafy miejsce w siedzibie urzqdu Miasta we wloclawku przy ul. Zielony
Rynek 11/13, w tym 3 posiedzenia wyjazdowe:

- w Komendzie Miejskiej Policji we Wtoclawku, ul. Okrqina 25,
- w Straiy Miejskiej we Wloclawku ul. Bojarlczyka 11,
- w Komendzie Miejskiej Straiy Poiarnej we Wloctawku ul. plocka 7.

a

a

Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji pana Andrzeja Nowakowskiego,
Projekt uchwaty w sprawie wskazania Wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta do
wykonywania niekt6rych czynnosci w stosunku do przewodniczqcego Rady Miasta,
Projekt uchwaly w sprawie lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na
kadencjq od 2016 r. do 2019 r., zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych,
Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia,,programu zapobiegania przestqpczoici oraz
ochrony bezpieczeristwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta Wloclawek i
Powiatu Wloclawskiego na lata 201G-2018 w zakresie dotyczqcym Miasta Wtoclawek,
Projekt uchwaly w sprawie ,,Raportu z realizaqi programu ochrony Srodowiska przed
hatasem dla miasta Wioclawek za 2015 rok".

bvfv nasteouiace proiektv uchwal:



. Projekt uchwaly zmieniaiAcy uchwalq w sprawie uchwalenia Statutu Miasta

Wtoclawek,
. Projekt uchwaty zmieniaiqcej uchwalq w sprawie ustalenia sktad6w osobowych

stalych komisji Rady Miasta,
o Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu

Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwd ziatania
Narkomanii na 2016

. Projekt uchwaly w sprawie powolania komisji dorainej do dokonania zniszczenia
zgtoszefi kandydat6w na iawnik6w w wyborach uzupelniajqcych,

r Projekt uchwaly zmieniaiAcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych

staiych komisji Rady Miasta,
e Projekt uchwaty w sprawie odwolania Przewodniczqcei Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta,
e Projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodn iczqcego Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta,
. Projekt uchwaly w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu uchwaly w sprawie

uchwalenia Statutu Miasta Wloclawek,
. Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w sprawie ustalenia skfad6w osobowych

stalych komisji Rady Miasta,
. Projekt uchwaiy w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego

iPublicznego,
. Projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Porzqdku Prawnego

iPublicznego,
o Projekt uchwaty w sprawie odwolania Przewodn iczqcego Komisji Kultury iSportu,
r Projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Kultury iSportu,
. Projekt uchwaty w sprawie odwoiania Statego Sekretarza obrad Rady Miasta

Wlocfawek,
. Projekt uchwafy w sprawie wyboru Statego Sekretarza obrad Rady Miasta Wloclawek,
o Projekt uchwaiy w sprawie odwolania Wiceprzewodn iczqcej Rady Miasta Wtoclawek,
r Projekt uchwaty w sprawie wyboru Wiceprzewod niczqcego Rady Miasta Wloctawek,
o Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia budietu miasta Wtoclawek na 2017 rok,

e Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata

2077- 2028.
. Projekt uchwaly zmieniaiEcej uchwale w sprawie ustalenia sklad6w osobowych

komisji Rady Miasta.

Ponadto w roku 2015 Komisia Porzadku Prawnego I Publiczneeo zapoznala sie z

zagadnieniami dotvczacvmi:

r Informacji z dzialalno(ci Komisji Bezpieczeristwa i Porzqdku dla Miasta Wloclawek na

prawach powiatu i Powiatu Wloclawskiego za ubiegty rok,

o Bezpieczefstwa dzieci i mlodzieiy szkolnej w drodze do i ze szkoly - dzialania

prewencyjne i profilaktyczne podejmowane przez patrole szkolne Stra2y Miejskiej,



Policji oraz wsp6fpraca w tym zakresie z pedagogami szkolnymi i Wydzialem Edukacji

i Rozwoju Spolecznego UM Wlocfawek,

. Wsp6fpracy instytucji odpowiedzialnych za bezpieczefistwo w lrodowisku szkolnym,

o Informacji nt. "Przygotowania Miasta Wloclawek na wypadek powodzi",

o Informacji Komendanta Miejskiego Paristwowej Stra2y Poiarnej o stanie
bezpiecze6stwa miasta Wloctawek w zakresie ochrony przeciwpo2arowej za 2015r.,

o Informacji z dziatalnodci Komendy Miejskiej Policji we Wioclawku oraz stanu
porzqdku ibezpieczefistwa publicznego na terenie miasta za 2015 rok,

o Informacji z dziatalnoici Straiy Miejskiej na terenie miasta w 2015 roku,
o Informacji o stanie bezpieczefistwa sanitarnego Miasta Wtoctawek w 2015 roku,
. ZagrcLei przestepstwami popeinionymi przez osoby pozostaiqce pod wplywem

alkoholu, narkotyk6w i dopalaczy,

o Analizy zagro2enia bezpieczeristwa mieszkadc6w ze strony ps6w trzymanych bez

zachowania naleiytych irodk6w ostro2noSci przez ich wlaicicieli oraz podejmowane
dzialania siu2b w celu eliminowania tych zagroiefi przez Policjq, Strai Miejskq,
Inspekcjq Weterynaryjnq, Schronisko dla Zwierzqt, Wydziai Gospodarki Miejskiej UM
Wloclawek,

o Informacji o sytuacji poiarowej na terenie miasta Wloclawek w I p6troczu 2016 roku,

o Informacji z dzialalno(ci Straiy Miejskiej w I p6lroczu 2015 roku,

r Informacji o przebiegu wykonania budietu miasta Wfociawek iWieloletniej

Prognozy Finansowej za I p6lrocze 2015 roku,

o Informacji z dzialalnoici Komendy Miejskiej Policji w I p6hoczu 2016 roku,
o Informacji nt. funkcjonowania lokali gastronom icznych oraz sklep6w nocnych, kt6re

czesto sa ogniskami zachowai patologicznych lub zakl6cefi porzqdku publicznego,
r Informacji nt. Problemu bezdomno(ci w naszym mieicie oraz sposobu jego

zapobiegania,
o Informacji Komendanta Miejskiego Policji i Komendanta Stra;y Miejskiej na temat

ograniczenia przestqpczoSci i demoralizacji nieletnich oraz ograniczenia
przestQpczodci na osobach starszych.

W wyniku prac nad ww tematyka Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta

wypracowala 34 opinie do rozpatrzonych projekt6w uchwa+ isprawozda6 oraz informacji.

W okresie sprawozdawczym Komisja Porzqdku Prawnego iPublicznego wypracowala

6 wniosk6w, kt6re skierowata zgodnie z wiaSciwoiciq do Prezydenta Miasta.

Udzial czionk6w Komisji w posiedzeniach byl dobry.

Przewodniczqca Komisji

Porzqdllu f rawnego i Puplicznego .

fi4o4yr1e b+Fy
Radna Katarlyna Zarqbshd
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RADY MIASTA WTOCTAWEK NA 2017 ROK

tp. I M|ES|AC I pRopoNowANE ZAGADNTENTA I PROJEKW UCHWAT WYDZIA

t
UWAGI

l' sryczEN l.Zapewnienie bezpieczeristwa mlodzie2y szkolnej
miasta w okresie ferii zimowych w 2017 roku.

Opiniowanie skjerowanych pod obrady Komisji- bieiacych projekt6w
uchwaf zwiEzanych z przedmiotem dzialania Komisjioraz rozpatrywanie
innych spraw przekazanych Komisji przez Rade Miasta.

Kryrysowato

Xomendancli

PollcJl, Straiy
Miejstiei.
Oyrektony

Wydzlal6w

IJM:

Eduka€jl,

Kultury,

Pro|nocrl I

Komunlkacjl

Spolecznej.

2. LUTY r.Profilaktyka w zakresie szeroko rozumianej przemocy

domowej, ze szczeg6lnym uwzglqdnieniem,,Niebieskiej
karty" oraz przeciwdziaian ia przemocy wobec dzieci i
kobiet.

2. Informacja z zakresu bezpieczefistwa sanitarnego i

weterynaryjnego na terenie miasta Wloctawek w 2016
roku. Kierunki dzialania Inspekcji w roku 2017.

3.Sprawozdanie z dziafalno(ci Komisji Bezpieczeistwa
Porzqdku dla Miasta Wtoclawek na prawach powiatu
Powiatu Wiocfawskiego za 2016 r.

4.Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Porzqdku
Prawnego iPublicznego za rok 2016.

5.Plan pracy Komisji PPiP na 2017 rok.

Opiniowanie skierowanych pod obrady Komisji - bieiacych projekt6w
uchwal zwiqzanych z przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie
innych spraw przekazanych Komisii przez Rade Miasta.

Komendant

Mlejskl Pollcjl

In5peklorry:

Inspektor

Sanlta.ny,

Lekarr

Weterynarll

Dyrektor

Wydrlalu

Zarzldzania

Kryzyiowcgo



3. MARZEC l.lnformacja Komendant6w sluib z zakresu

bezpieczedstwa i porzqdku publicznego otaz

bezpieczeistwa p/po2arowego na terenie miasta

Wloclawek w 2016 roku wraz z realizacjq ,,Programu

zapobiegania przestQpczoici otaz ochrony

bezpieczeistwa obywateli i porzqdku publicznego dla

Miasta Wloclawek i Powiatu Wloclawskiego na lata

2076-2078" w zakresie dotyczqcym Miasta Wlociawek,

kierunki dzialania sluib w roku 2O77" .

2.lnformacja dot. zanieczyszczenia powietrza na terenie

miasta w 2016 roku oraz w I kw. 2017 roku.
Opiniowanie skierowanych pod obrady Komisji - bieiqcych projekt6w

uchwal zwiezanych z przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrvwanie

innych spraw przekazanych Komisjiprzez Rade Miasta

Komendencli

Policii,

StraiV

Poiamei,

Streiy

Mlejskiel.

4. KWIECIEN Posiedzenie wyjazdowe komisji w
Pafstwowej Straiy Poiarnei - ul. Rolna 1

obiekcie

1.Za bezpieczenie operacyjne z zakresu ratownictwa

technicznego na terenie miasta Wfoclawek w oparciu o

wyposa2enie techniczne jednostek Ratowniczo-

Ga5niczych nr l inr 2 Komendy Miejskiej PSP we

Wlociawku.

2.Przygotowanie sil iSrodk6w Komendy Miejskiej PSP

we Wocfawku do dzialai z zakresu ratownictwa

wodno-nurkowego na obszarze operacyjnym miasta

Wtocfawek w oparciu o techniczno-sprzetowe

moiliwo5ci Specjalistycznej Grupy Ratownictwa

Wod no-Nu rkowego"Wloclawek-1".

3.Zarzqdzenie w sprawie przedstawienia rocznych
sorawozdah miasta Wloclawek za 2016 rok:
-sprawozdanie z wykonania bud2etu miasta Wioclawek

za 2016 rok

-sprawozdanie z wykonania plan6w finansowych

instytucji kultury za 2016 rok

-informacja o ksztaltowaniu sie Wieloletniej Prognozy

Finansowej za 2016 rok

-informacja o stanie mienia komunalnego Miasta

Wloclawek za 2O16 rok

Xomandant

Sr.aiV

Poiarnej

Komendant

Slraiy
Polarnej

Wydzl.t



Opiniowanie skierowanych pod obrady Xomisli - bielqcych prolek6w
uchwal zwiqzanych z przedmiotem dziaiania Komisji oraz rozpatrvwanie
innych spraw przekazanvch Komisiiprzez Rade Miasta

l.Zagroienia zwiQzane z afrykadskim pomorem 6wi6.

2.Program prewencyjny skierowanV do kobiet
pn."Kobieta Bezpieczna", w ramach, kt6rego
przekazywana jest wiedza z zakresu prawa, psychologii,
przemocy domowej, pierwszej pomocy przedmedycznej

isamoobrony.
Opiniowanie skierowanych pod obrady Komisjj - bieiqcych projek6w
uchwal zwiEzanych z przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie
innych spraw przekazanych Komis.iiprzez Radq Miasta

Lelarr
Weterynarll

Koftendant

Mie,.kl Policil

czERwrEC l.Realizacja zadari monitoringu miejskiego
perspektywy jego dalszego rozwoju.

2.Zapewnienie bezpieczefistwa mlodzieiy szkolnej
miasta w okresie wakacji w 2O!7 roku, program
,,Bezpieczne Wakacje".

3.Uchwala w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego miasta Wlocfawek za 2016 rok wraz ze
sprawozdaniem z wykonania bud2etu miasta
Wlocfawek za 2016 rok.
Posiedzenie wyjazdowe w siedzibie Stra2y Miejskiej.

Opiniowanie skierowanych pod obrady Komisji _ bieiqcych projektdw
uchwal zwiqzanych z przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie
Innycn spraw przekazanych Komisji przez RadQ Miasta,

Komendant

Strai
Mieis&iej

Komendanci:

5r.iy
Poiarnej,

Pollcjl, Straiy

Miershej,

Dyrektorly

Wydzlalu

UM:

Eduk.cji,

Kultury,

Promocri i
Komunika.Jl

Spol€cznei.

Wydrl.l
Finans6w

Przerwa wakacyjna

Opiniowanie skierowanvch pod obrady Komisji _ bieiEcych projektdw

t-



edukowaniu dzieci i mlodzieZy * ,ikesie-loosobu
postQpowania w celu unikniqcia sytuacji w wyniku,
kt6rych moge stai siq ofiarami przestqpstw.
2. Metody zwalczania patologii alkoholowej w
spolecznoSci lokalnej Wloclawka z uwzglqdnieniem

edu kacyjno-wychowawczego i
prewencyjnego.

3.Projekt budietu miasta Wioclawek i Wieloletniej
Prognozy Finansowej na 201g rox.
4.Sprawozdanie z ulg podatkowych udzielonych przez
Prezydenta Miasta Wloclawek w 2016 roku.
5.Uchwala w sprawie okredlenia wysoko(ci stawek
podatku od nieruchomoici.
6.Uchwaia w sprawie okrejlenia wysokoici stawek
podatku od Srodk6w transportowycn.
Posiedzenie wyjazdowe w Komendzie Miejskiej policji.
Opiniowanie skierowanych pod obrady Komisji _ bieiEcych projekt6w
uchwal zwiezanych z przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie
innych sp.aw p.zekazanych Komisji przez RadQ Miasta

Xomendant

Straiy

Mieiskiej

Wydzlal

F:nans6w

wydrial
Finansdw

Wydzlal

tlnans6w

WVd.ial

GRUDZIEI 1. P rzygotowa n ie slu ib do za pewni e n ia bezpE-dliwa-
i porzqdku publicznego w okresie Swiqt Boiego
Narodzenia i Nowego Roku.

2. Plan Pracy Komisji ppip na 2018 rok

Oplniowanie skierowanych pod obrady Komisji _ bieiacych projekt6w
uchwal zwiezanych z przedmiotem dzialania (omjsii oraz rozpatrywanie
Innych spraw przekazanych Xomisji przez Radq Miasta

Xomehdancl:

Poli.jl,

Straiy
Mieiskiej,

st.aiy
Poiamej.

Przewodniczqca Komisji
Porzqdku Prownego i publicznego

Rody Miasta Wloclawek

{*bno,1* },'kOU
Katarzyna /orqbskd v



Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego
Rady Miasta Woclawek

BRM. 00X4.5.12.2017
Wloclawek 23 luty 2O17 r.

Prezydent Miasta Wlocfawek

OPINIA Nr 1212017
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBLICZNEGO

RADY MIASTA WIOCtAWEK
z dnia 23 lutego 2017 ROKU

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia
w dniu 23 lutego 2017 roku wypracowala pozytywnq opiniq do Sprawozdania z

dziatalnoici Komisji Bezpieczeistwa iPorzqdku dla Miasta Wloclawek na prawach
powiatu i Powiatu Wtocfawskiego za2016r.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 5 radnych za wydaniem
pozytywnej opinii cztonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku
gfos6w przeciwnych i wstrzymujacych siq.

Z powaianiem

Ra dn a Kata ny na Tarqbska
llt

t&nny'- -b4'f66''
Pnewodnic2qca Komisji

Ponqdku Prawnego i Publicznego



^ Komisja porzadku

;:xyff[:,:'filJ:i#:i
Wtoclawek 23 luty 2017 r.

BRM. 0014.5.13.2017

Przewodniczqcy Rady Miasta

OPINIA Nr 13/2017
KOM|SJ| PORZADKU PRAWNEGO I PUBUCZNEGO

RAOY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 23 lutego 2017 ROKU

Komisja Porzqdku Prawnego iPublicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia
w dniu 23 lutego 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaty zmieniajqcej
uchwate w sprawie powotania statych komisji i ustalenia przedmiotu ich dziatania.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem poz$ywnej opinii
opowiedzialo siq 4 czlonk6w Komisji, przy 1 glosie przeciwnym oraz braku gfos6w
wstrzymujqcych siQ. W glosowaniu wziqto udzial 5 czlonk6w Komisji.

Z powaianiem

Radna Katanyna Zarqhska
Ln 0

/tb'ln'4n'elr@
Paewodnicz\ca Komisji "

Ponqdku Prawnego i Publicmego

E.P



Komisia Porzqdku

Prawnego i Pui''; trr'e- o

RadY Miasta Wlociav;tx

BRM. 0014.5.14.2017
Wloclawek 23 luty 2017 r.

Przewodniczqcy Rady Miasta

OPINIA Nr 1412017
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 23 lutego 2017 ROKU

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia
w dniu 23 lutego 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zmieniajqcej
uchwalQ w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miasta.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii
opowiedzialo siq 4 czlonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych oraz l glosie
wstrzymujacym siq. W gtosowaniu wziqlo udzial 5 cztonk6w Komisji.

Z powaianiem

Radna Katanyna Zary\ska

ta&rry* -kf
Pzewodnilzqca Konisfl

Porzqdku Prawnego i Publicznego

E,P



Komisja Porzqdku
Prawnego i Publicznego
Rady Miasta Wloclavrek

BRM. 0014.5.15.2017
Wloclawek 23 lutv 2017 r.

Przewodniczqcy Rady Miasta

OPINIA Nr t5l2OI7
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 23 lutego 2017 ROKU

Komisja Porz4dku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia
w dniu 23 lutego 2017 roku wypracowala pozytywnq opiniq do projektu uchwaly
w sprawle wyboru PrzewodniczQcego Komisji ds. rewitalizacji.

W wyniku przeprowadzonego gfosowania za wydaniem pozytywnej opinii
opowiedziato siq 4 czlonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych oraz 1 glosie
wstrzymujQcym siq. W glosowaniu wziqlo udzial 5 czfonk6w Komisji.

Z powaianiem

Radna Kahrzyna Zarqbska
t,   1 t

{o,l'rnf J"-#b
Pnewodniiz4ca Komisfi

Ponqdku Prawnego i Publicznego

E,P



Komisia Pnrzqdku

Prawnego i''':lr!i;znego

RadY Miasta Wloclawex

BRM. 0014.5.1.2017

Wloclawek, 23 luty 20u roku

Prezydent Miasta Wloclawek

wNtosEK NR u2017

Komisji Porzqdku Prawneto i Publicznego

z dnia 23 lutego 2017 roku

Komisja PorzQdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta Wloclawek przekazuje w
zalqczeniu informacjq na temat warunk6w san itarno-h igien icznych w plac6wkach nauczanta,
we Wloclawku, przedstawionq przez Paistwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego.
Informacja zawiera wykaz plac6wek, w kt6rych stwierdzono zly stan higien iczno-sanitarny
oraz techniczny. Zwracamy siq z wnioskiem o podjqcie dziatari zmierzajqcych do poprawy
tych warunk6w.

Za wnioskiem pozytywnie ijednomySlnie opowiedzialo siq 5 czlonk6w Komisji.

2 powaioniem

Katarzyna Zarqbska 
,,.ltt

.kbrl,trlrtt -U'4€f-Y/o
Pzewodniczqca komisji Pozqdku

Prawnego i Publicznego

E. P.



Warunki sanitarno-higieniczne w plac6wkach nauczania, wychowania

W 2016 roku w nadzorze Paristwowego Powiatowego lnspektora Sanitamego we Wloclawku znajdowalo
sig 100 plac6wek stalych oraz 24 sezonowe. Skontrolowano 89 plac6wek statych oraz 2 l plac6wek zimowego i lemiego
wypoczynl,:u. Przeprowadzono t4cmie 168 kontroli oceniaj4cych stan sanitarno-techniczny oraz warunki pobytu.
Panstwowy Powiatowy Inspektor Sanitamy we Wloclawku wydal 2 decyzje adminisfacyjne dotycz4ce obiektu na terenie
Wloclawka nakazuj4ce usunigcie stwierdzonych nieprawidlowodci oraz l8 decyzji administracyjnym zmieniaj4cych termin
usunigcia wczeSniej stwierdzonych nieprawid.lowoSci. Ponadto Paistwowy Powiatowy lnspektor Sanitamy we Wloclawku
wydal I decyzjg umarzaj4c4 postgpowanie administracyjne w zwi4zku z wczeSniejszym uykonaniem stwierdzonych
nieprawidlowodci oraz I decyzjg uchylaj4c4.

w 4 skontrolowanych plac6wkach (2 gimnaziach i 2 zespolach szko.I ogdlnoksztalc4cych) w 54 oddzialach
dokonano higienicznej oceny tygodniowego rozkladu zajgi lekcyinych w zakresie rozpoczynania zajg(, oraz r62nicy liczby
godzin lekcyjnych pomigdzy kolejnymi dniami tygodnia. N ieprawidlowoSci w tym zakesie nie stwierdzono.

W I szkole podstawowej oraz w I gimnazjum na terenie Wloclawka dokonano wazenia uczni6w i plecak6w
we wszystkich oddzialach zgodnie z planem zasadniczych przedsigwzigC Gl6wnego Inspektora Sanitarnego na rok 2016.
Badaniem objpto 168 uczni6w w l0 oddzialach w szkole podstawowej oraz 72 uczni6w w 4 oddzialach w gimnazjum,
Stwierdzono, ze w'7 oddzialach szkoly podstawowej u 19 uczni6w ciQzar tornisr6w przebaczal 10-15% wagi dziecka
pomimo, 2e w szkole zapewniono uczniom mo2liwosd pozostawienia cz96ci podrgcmik6w i przybor6w szkolnych.
Na przekraczanie wagi tomistr6vplecak6w uczniow miaty wplyw opr6cz podrgcmik6w szkolnych, czynniki takie jak
noszenie przedmiot6w nie zwi4zanych bezpo6rednio z programem nauczania (napoje w szklanych lub plastikowych
opakowaniach, rodzaj materialu z jakiego zostal wykonany tomister lub plecak). Natomiast u wszystkich uczniorv
gimnazjum objgtych badaniem waga plecak6w wraz z zawaftoiciq mtescila sig w normie.

Na terenie Woclawka w skontrolowanych placowkach (9 szkolach podstawowych,4 gimnazjach, T zespolach
szkol og6lnoksztalc4cych) zapewniono uczniom do:|wianie w form ie obiad6w dwudaniowych. W ramach programu
,,Szklanka mleka" dzieci z 8 szk6l podstawowych oraz 8 zespol6w og6lnoksztalcqcych otrqymywa+y trzy razy w tygodniu
mteKo.

Vy' trakcie kontroli w plac6wkach na terenie miasta Wloclawek tj, w 9 szkolach podstawowych, 4 gimnazjach,
2 liceach ogolnoksztalcqcych, I Sredniej szkole zawodowej, l8 zespolach szkol (ogolnoksztalc4cych
i ponadpodstawowych) sprawdzono, czy w pomieszczeniach szk6l zapewniono uczniom mo2liwo5i pozostawiania czQSci
podrgcznik6w i przybor6w szkolnych. NieprawidlowoSci nie stwierdzono.

Ponadto w 7 skonftolowanych plac6wkach (l gimnazjum, I liceum og6lnoks 
^alcqcym, 

2 zespolach szkol
og6lnoksztalcEcych, 3 zespolach szkdl ponadpodstaworych) dokonano oceny realizacji wl,mog6w w zakesie stosowania
niebezpiecznych substancji niebezpiecmych iich mieszaniach. Niebezpiecme substancje iich mieszaniny byly
przechow)'wane prawidlowo, w zamknigtych pomieszczeniach, oryginalnych, zamkniQtych pojemnikach odpowiednio
oznakowanych. Osoby pracujEce z substancjami niebezpiecmymi zostaly wyposazone w srodki ochrony indywidualnej.

w czasie kontroli zimowego i letniego wypoczynku dzieci i mlodzie\ nieprawidlowosci nie stwierdzono.
Pomieszczenia utrzymane byty w czysto(ci i porzqdku, w dobryrn stanie sanitamo-higienicznym. tJrz4dzenia, sprzgt
i meble zapewnialy bezpieczne uzytkowanie. W pomieszczeniach sanitarno-higienicanych zapewniono bie24c4 ciepl4
i zimn4 wodg oraz Srodki higieny osobistej. Standardy dostgpnodci do urz4dzei sanitarnych zachowano.

W roku 2016 roku skontrolowano trzy szkoty Wzszet Wyzsza Szkolg Informatyki i Umiejgtnosci w Lodzi
Wydzial Zamiejscowy we Wloclawku, Kujawskq Szkolg Wy2sz4 we Wloclawku oraz Paistwow4 Wyzszq Szkolq
Zawodow4 we Wloclawku. Otoczenie oraz pomieszczenia skontrolowanych plac6wek utrzymane byty w czystosci
i porz4dku, w dobrym stanie sanitamo-higienicznl,rn oraz technicznym. Budynki dostosowane byty do potrzeb
wynikaj4cych z niepelnosprawno6ci (podjazdy, pomieszczenia sanitarno-higieniczne, windy). Stan sprzQtu i wyposazenia
nie budzil zastrzezeh, a urz4dzenia techniczne utrzymane byty w stanie zapewniaj4cym peln4 sprawnodi dzialania oraz
bezpieczeistwo nauki. W pomieszczeniach sanitamo-higienicznych zapewniony byl dostgp do biez4cej cieplej i zimnej
wody oraz Srodk6w higieny osobistej. Wlposa2enie bloku sportowego oraz Domu Studenta ro\a'nie2 nie budzilo zastrzezei.
Teren plac6wek byl ogrodzony, a ogrodzenie w dobrym stanie technicznym.

W 2016 roku we Woclawku funkcjonowaly dwie plac6wki w zlym stanie higienicmo-sanitarnym oraz
technicznym:

- Zesp6l Szk6l Technicznych we Wloclawku przy ulicy Ogniowej 2, w kt6rym stwierdzono: zniszczone podlogi
w czgSci sal zajE(, korytarzzch, klatce schodowej oraz w szatni; Sliskie, wytobione stopnie schodow wewngrrznycn,
zawilgocone i zagrzybione 6ciany w korytarzu dolnym szkoly;

- Zesp6l Szk6l Budowlanych we Wloclawku przy ulicy Nowomiejskiej 25, w ktorym stwierdzono zly, pogarczal4cy
siQ z roku na rok stan techniczny stolarki okiennej.



W 2016 roku wykonano obowi4zki wynikaj4ce z decyzji wydanych przez Paisflvowego Powiatowego Inspektora

Sanitarnego we Wloclawku, d.:
- w Przedszkolu Publicznym Nr 4 we Wloclawku doprowadzono do wlaSciwego stanu ogrodzenie przedszkola,
- w Przedszkolu Publicznym Nr 32 we Wloclawku doprowadzono do wlasciwego stanu sufity, Sciany i posadzki

we wszystkich pomieszczeniach sanitamo-higienicznych dla dzieci,
- w Szkole Podstawowej Nr l4 we Woclawku doprowadzono do wlasciwego stanu nawierzchniQ boiska szkolnego oraz

placu rekreacyjnego (wybudowano boisko wielofunkcyjne, plac zabaw oraz biezniQ i boisko do pilki plazowej),
- w Zespole Szk6l nr 8 we Wloclawku zapewniono r6wn4 nawierzchnig boisk (*rybudowano boisko do pilki siatkowej

i koszykowej oraz pilki rgcmej, dodatkowo w obrgbie boisk wydzielona zostala skocznia w dal oraz dwutorowa
bieznia).

- w Zespole Szk6t nr 3 we Wloclawku doprowadzono do wta6ciwego stanu stolarkq okiennq we wszystkich
pomieszczeniach plac6wki oraz zapewniono 16wn4 nawierzchnig placu przed wejSciem do budynku i przej6i migdzy
bud).nkami,

- w Zespole Szk6l nr 4 we Woclawku doprowadzono do wlaSciwego stanu nadwietla nad atrium szkoly,
- w Centrum Opieki nad Dzieckiem we Wloclawku zapewniono r6wn4 nawierzchnig przejSi oraz placu przed czg5ci4

flontowq budynku (poloZono kostkQ polbrukowq).

Czgiciowo wykonano obowi4zki wynikaj4ce z decyzji wydanych przez Panstwowego Powiatowego lnspektora
Sanilamego $e Wloclawku. tj.:

- w Przedszkolu Publicznym Nr l6 we Wloclawku doprowadzono do wlaSciwego stanu parkiet w jednej z sal zajgi
na parterze,

- w Szkole Podstawowej Nr l0 we Wloclawku doprowadzono do wla5ciwego stanu podlogg wjednej sali zajqi,
- w Szkole Podstawowej Nr 23 we Wloclawku wymieniono stolarkE okiennq na now4

we wszystkich pomieszczeniach szkoly,
- w Zespole Szk6l Nr 9 we Woclawku doprowadzono do wlaSciwego stanu skorodowanq sied wodno-kanalizacyjnq

w segmencle A,
- w Zespole Szk6l Nr 4 we Wloclawku wymieniono na now4 stolarkg okiennE w€ wszystkich pomieszczeniach szko'ly,
- w Zespole Szk6l Nr l0 we Woclawku zlikwidowano przyczynQ zaciek6w i zacleki na suficie w sali dydaktycznej

i w korytarzu na I pigtrze w starej czg6ci szkoly; doprowadzono do wla6ciwego stanu popgkane Sciany w korytarzu
i pomieszczeniu sanitarno-higienicmym w czg6ci l4cz4cej stary budynek szkoly z nowym,

- w Zespole Szk6l Technicznych we Wloclawku doprowadzono do wlaSciwego stanu elewacjg budynku szkoly;
wymieniono spr6chnial4, nieszczeln4 stolarkg okiennq w calym budynku szkoty,

- w Zespole Szk6l Elektrycznych we Wloclawku doprowadzono do wlasciwego stanu instalacjg wodno-kanalizacyjn4,
3ciany oraz drzwi do kabin ustgpowych w pomieszczeniach sanitamo-higienicznych dla chlopcow na parterze

i I pigtrze w segmencie A.

,,Stan bezpieczertstua sqnitarnego Miasta lllocltwek w 2016 roku" 2/2



Komisja Porzqdku

Prawnego iPublicznego

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.5.2.2017

Prezydent Miasta Wloclawek

wNrosEK NR 2/2017

Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego

z dnia 23 lutego 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta Wloclawek, kieruje wniosek
do Prezydenta Miasta o udzielenie informacji na temat dzialafi, jakie zamierza podjqi w

najbliiszym czasie w zakresie zmniejszenia zanieczyszczef powietrza w mieicie w

szczeg6lno6ci w obszarze Sr6dmieScia.

Za wnioskiem pozytywnie i jednomySlnie opowiedzialo siq 5 czlonk6w Komisji.

Z powaloniem

Wloclawek, 23 luty 2017 roku

Prawnego iPublicznego

{elstu1t- J}%UI
Pzewildniczaca ftomisji Pon{dku

E.P.


